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Protokół Nr 47 
Z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego  

w dniu 22.04.2014r. 
 
Posiedzenie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku. 
 
Spotkanie trwało od godz. 13:00 – 13:30 
 
Obecność według załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 
1. Przewodniczący Rady Miejskiej w Więcborku - Józef Kujawiak 
2. Burmistrz Więcborka    - Paweł Toczko 
3. Zastępca Burmistrza Więcborka   - Iwona Sikorska 
4. Skarbnik Gminy Więcbork   - Alina Kruk 
 
Spotkanie rozpoczął witając wszystkich zebranych Przewodniczący Komisji p. Henryk 
Szwochert. Na wstępie przypomniał on również porządek obrad spotkania, który obejmował: 
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Więcbork. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2014. 
3. Sprawy różne. 
 
Do powyższego nie wniesiono uwag. 
 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 
 
 
Zgodnie z przyjętą tematyką spotkania Przewodniczący Komisji udzielił głosu Skarbnik 
Gminy Wi ęcbork, która omówiła projekty uchwał finansowych. 
 
a) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 
 
Wywołany projekt dotyczy głównej mierze zmian wnikających z samych zmian w budżecie 
Gminy Więcbork na rok 2014. Każdorazowo dochody i wydatki w zakresie pozycji bieżących 
i majątkowych muszą być zgodne z budżetem. Druga ważna zmiana polega na wprowadzeniu 
do załącznika przychodów wypracowaną w roku ubiegłym nadwyżkę w kwocie  
1.656.678,76 zł. nadwyżka ta zgodnie z planem ma finansować rozchody Gminy w roku 
bieżącym tj. spłaty do banków i WFOŚiGW oraz częściowo finansować będzie planowany 
deficyt. Skutkuje to też tym, że planowany w tym roku do zaciągnięcia kredyt w banku 
komercyjnym będzie relatywnie niższy. Weryfikacji ulegnie również kwota długu w okresie 
obowiązywania WPF i kwoty planowanych do wykorzystywania nadwyżek jako źródła 
finansowania rozchodów. 
 
 
Projekt nie wywołał dyskusji radnych 
 
Obecnych 8 radnych 
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Za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało - 7 radnych 
Wstrzymał się od głosu    - 1 radny 

 
Opinia pozytywna 
 
b) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2014. 
 
Zmian dokonano na podstawie: 
1. Promesy nr DUK.4302.097.14 L. dz. 1570/14 z dnia 25.03.2014 r. udzielenia dotacji z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu na 
realizację przedsięwzięcia pn.: „Demontaż, transport i unieszkodliwienie wyrobów 
zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork”. 

2. Pisma Wojewody Kujawsko - Pomorskiego Nr WFB.I.3120.3.16.2014/26 z dnia 14 
kwietnia 2014 r. dotyczącego zwiększenia planu dotacji w: 
− rozdz. 85214 § 2030 o kwotę 155.484,00 zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie 

wypłat zasiłków okresowych w części gwarantowanej z budżetu państwa, 
− rozdz. 85216 § 2030 o kwotę 34.372,00 zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat 

zasiłków stałych. 
 
Ponadto: 
 
1. Zmian w planie dochodów w rozdz. 75011 pomiędzy paragrafami 0690 a 2360 o kwotę 

10,00 zł. dokonano z uwagi na fakt zastosowania prawidłowej klasyfikacji budżetowej z 
tytułu dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz 
innych zadań zleconych ustawami. 

2. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 60016 pomiędzy paragrafami 4210 a 
4300 o kwotę 25.000,00 zł. dokonano celem zapewnienia środków finansowych na 
pokrycie kosztów usługi związanej z kruszeniem gruzu do naprawy dróg gminnych. 

3. Zmniejszenie planu wydatków budżetowych w rozdz. 60095 § 4140 o kwotę 15.000,00 zł. 
dokonano ze względu na zapewnienie środków na składkę na rzecz PFRON. 

4. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 75075 pomiędzy paragrafami 4210 a 
4300 o kwotę 1.350,00 zł. dokonano celem zapewnienia środków finansowych na pokrycie 
kosztów związanych z zapłatą za druk Informatora Gminy Więcbork. 

5. Zmniejszenie planu wydatków budżetowych w rozdz. 75702 o kwotę 20.000,00 zł. 
dokonano w związku z mniejszymi niż planowano odsetkami od kredytów i pożyczek oraz 
celem sfinansowania zadań wynikających ze zmian wskazanych w pkt. 2 i 8 niniejszego 
uzasadnienia. 

6. Zmian w planie wydatków w dziale 801 dokonano w związku z bieżącym 
funkcjonowaniem oświaty Gminy Więcbork. 

7. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w dziale 852 o kwotę 189.856,00 zł. dokonano 
na podstawie pisma Wojewody Kujawsko - Pomorskiego Nr WFB.I.3120.3.16.2014/26 z 
dnia 14 kwietnia 2014 r. 

8. Zmian w planie wydatków w rozdz. 90019 § 4300 o kwotę 213.695,00 zł. dokonano z 
uwagi na usługi związane z realizacją zadania pn.: „Demontaż , transport i 
unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork”. 

9. Zwiększenie planu wydatków inwestycyjnych w rozdz. 92695 § 6050 o kwotę 5.000,00 zł. 
dokonano z uwagi na zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie dokumentacji 
projektowej dotyczącej zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa pomostu oraz 
zagospodarowanie miejsca kąpielowego przy Jeziorze Śmiłowskim w miejscowości 
Śmiłowo”. 
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
Skład Komisji uzupełnił przybyły radny Ireneusz Balcer / obecnych 9 radnych/. 
 
 
Radna Grażyna Witczak nawiązała do zmian dotyczących przesunięć z § „zakupu 
materiałów na § „usługi”. Radna miała na myśli przesunięcia dokonane zarówno w dziale 
dróg gminnych, jak i dziele Promocji Gminy związane z wydaniem biuletynu 
informacyjnego. 
 
Jeżeli chodzi o drogi zaplanowany był zakup gruzu w §4210 ale udało się pozyskać gruz  
z rozbiórek, teraz pozostaje jedynie kwestia jego pokruszenia – Skarbnik Gminy.  
 
Rozumiem, że będzie tego więcej za te same pieniądze – radna Witczak. 
 
Nie będzie potrzeba kupować kruszonego gruzu. Podobna sytuacja w dziale dotyczącym 
Promocji, gdzie chodzi o samo sformułowanie zawarte w fakturze. Jeżeli faktura wystawiona 
będzie na druk informatora, to będzie to już usługa i w takim przypadku trzeba to  
z „materiałów”. Gdzie pierwotnie było to zaplanowane, zdjąć.  – Skarbnik Gminy. 
 
Radna Witczak pytała również, jaki ma zostać wykonany pomost na jeziorze Śmiłowskim tj. 
czemu ma on służyć – wędkarzom, czy jako pomost przy kąpielisku? 
 
Chodzi tu o zabudowę miejsca kąpielowego – odpowiedziała Skarbnik Gminy Więcbork. 
 
Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 
Obecnych 9 radnych 
 

Za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało - 8 radnych 
Wstrzymał się od głosu    - 1 radny 

 
 Opinia pozytywna 
 
Spraw różnych nie wniesiono. 
 
Prot. I. Mrozek 
 

Przewodniczący Komisji 
                                                                                        Budżetu i Finansów 
 
                                                                                      /-/   Henryk Szwochert 
 
 
 


